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Biomassaenergie-centrale Lage Weide  
 

Voorzitter Judith Tielen 

Tijd 20.30 – 21.30 uur 

Zaal Perskamer 

Soort Bijeenkomst: Bespreken Schriftelijke Vragen. 

Werkvorm bijeenkomst Ideeënuitwisseling 

Geagendeerd door: Jolande Uringa (CU) en Eva van Esch (PvdD) 

Doel van de bijeenkomst De raad hoort graag de mening van betrokkenen en wil zich 

graag breed informeren. 

Betrokken ambtenaren Arno Harting, Duurzaam bouwen en energie 

Meepraters Roos de Haan, Schepenbuurtcomite 

Jan Morren, geïnteresseerde burger 

Robert Eikelenboom, Eneco 

Ewald Korevaar, zelfstandig milieu-adviseur 

Portefeuillehouder(s)  Lot van Hooijdonk 

Aanwezige griffiemedewerker(s) Marlies Smeets 

Programma De volgende vragen liggen voor: 

 Wat zijn de huidige plannen wat betreft een 

biomassacentrale op lage weide? 

 Wie zijn er (nog meer) bij betrokken?  

 Hoe ver zijn de plannen?  

 Waarom zijn ze veranderd?  

 Hoe lossen we de ontstane situatie door de gewijzigde 

plannen op?  

 Is niet doorgaan van de centrale al meegenomen in het 

nieuwe Energieplan? 

 Wat is de tijdsplanning voor mogelijke oplossingen en 

hoe wordt de raad hierin betrokken? 

Meepraters reageren op bovengenoemde vragen 

Vragen raadsleden n.a.v. reacties van de meepraters 

 

Vervolg Dit onderwerp is (nog) niet geagendeerd voor een debat in de 

gemeenteraad. 

 

Onderwerp en doel van de bijeenkomst 

De geplande biomassacentrale van Eneco op Lage Weide wordt kleiner dan aanvankelijk gedacht. De raad 

wisselt van gedachten met stakeholders over het waarmaken van de boogde ambitie om de stadsverwarming 

te verduurzamen. Bij deze bijeenkomst bent u welkom als meeprater. 

 

Motivatie Jolande Uringa (CU) en Eva van Esch (PvdD) 

ChristenUnie en Partij voor de Dieren willen tijdens een RIA van gedachten wisselen met alle stakeholders 

over het voorgenomen besluit van Eneco om een veel kleinere Biomassacentrale te bouwen. Hierdoor komt de 

duurzaamheids- doelstelling van de stad in het nauw en met name de verduurzaming van stadsverwarming. 

Op welke manier gaan wij alsnog de ambitie waarmaken? 
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Bijdragen 

  
Roos de Haan, Schepenbuurtcomite 

Samenvatting: 

Ten aanzien van de door Eneco voorgestelde biomassacentrale op Lage Weide, vragen wij: 1. behoud van 

uitzicht voor omwonenden aan de Loggerstraat 2. geen lichtvervuiling gedurende de nachten. De plannen van 

Eneco suggereren echter wel lichtproductie gedurende de nachten; dit is zeer storend. 3. realiseert Eneco zich 

dat er een visie ophanden is over het Amsterdam-Rijnkanaal Park; bomen en rust en ruimte voor dieren die 

hier een ecologische verbinding hebben en houden. 4. wat zullen de vervoersbewegingen zijn, per etmaal en 

welk geluid en vervuiling (uitstoot) brengen deze mee. 5. wat is de herkomst van de biomassa; vaak een 

eufemisme voor hout dat helemaal niet uit de regio komt. 6. behoud van bomen en zicht: dus geen meters in 

de hoogte erbij. of is zo'n lange pijp nodig om deeltjes uit te stoten en te verspreiden; dan niet in de stad.. 

Eneco komt middenin de stad, is dat kwartje eigenlijk wel gevallen?! Zie plannen Leidsche Rijn centrum. 7. 

Vergisting hoort dat er ook bij Geurproductie? 8. suggestie; ga dieper in Lage Weide zitten en betrek bronnen 

van lokale herkomst. Wat is eigenlijk de definitie van duurzaamheid? 

Tekst: 

zie samenvatting. plus daarbij gevoegd; ga vooral ook een duurzame relatie met omwonenden aan dus 

verpest hun uitzicht niet en zorg evenmin voor geurhinder en geluidsoverlast. Kortom: waarom niet een paar 

km. opschuiven totdat je echt in Lage Weide zit. Dit is immers een centrumgebied; vreemde gang van zaken; 

provincie lijkt wel naïef om biomassa middenin de stad toe te laten. 

 

Jan Morren, geïnteresseerde burger 

IK ben benieuwd naar de plannen en wat de uiteindelijke bijdrage zal zijn aan de CO2 besparing.  

Ik heb geen presentatie. Ik wil weten wat voor soort centrale men nu in gedachten heeft en met welk soort 

biomassa deze centrale gestookt wordt. Dit alles om te bezien of deze centrale een positief effect heeft op de 

duurzaamheidsambities van Utrecht. 

 

Robert Eikelenboom, Eneco 

Vanuit de Raad zijn er vragen gesteld aan het College over het besluit van Eneco om te stoppen met de 

ontwikkeling van een BiomassaEnergieCentrale (en de ontwikkeling van een BioWarmteInstallatie en 

Warmtebuffer te beginnen). Dit in relatie tot de Utrechtse duurzaamheidsambities. Graag ben ik vanuit Eneco 

betrokken om hier een toelichting op te geven en eventuele vragen te beantwoorden. 

 

Ewald Korevaar, zelfstandig milieu-adviseur. 

Heb destijds Milieugroep Zuilen en Wijkraad Noord-West geadviseerd en ondersteund voor dit project. 


